
Si, a l'any 1951 ja hi ha una junta de secció de ten-
nis de taula en la que el president era el Sr. Héctor 
Lorenzo, secretari I'lsidre Estrada, tresorer en Joan 
Gaspart i vocals el Sr. Jordi Quincoces i en Felip 
Umbria. Com a novetat també hi era la Sra. Rosa 
Canal com a encarregada de les senyores, que 
també practicaven aquest esport. 

Podría dir-nos quants sods hi formaven part en 
aquesta seccció? 

Segons els papers de l'any 1951 el nombre de 
socis jugadors era de 49 homes i 4 dones. 

L'any 1952 s'organitzà el 7è campionat social que-
dant campió el Sr. Joan Gaspart seguit de M.Pérez i 
ocupant el tercer Hoc el Sr. Roca-Riera. 

L'any 1961 es va canvíar la junta i va quedar for-
mada de la següent manera: 

Penso que es vol referir a rencontre entre els vete-
rans de L'Ametlía i l'Agrupació. De vint partits jugats 
l'Agrupació en va guanyar quinze per cinc els fores-
ters. 

Ens trobem ja a l'any 1996, i veient la junta la bona 
disposició deis socis per jugar al ping-pong orga-
nitzà un campionat en el qual i prenem part dotze 
jugadors en la modalitat de Higa tots contra fots. 

No li sembla que els campionats s'organitzen per-
qué sempre els g u any in els mateixos? 

Encara que a simple vista pot ser com diu vostè, 
hem de creure que ais participants els guia el fet de 
poder endur-se els primers Ileos; però jo també li 
diria que a part de les sorpreses esportives que es 
poden donar s'estableix una rivalitat de jugadors que 
sobre el paper es consideren inferiors. 
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President Manel Busquéis Pou 
Secretari Miquel Jonch Santpere 
Tresorer Pere Sirvent 
Vocal Joan Gaspart 

Aquesta nova junta entrà amb moltes ganes de fer 
coses i organitzà el campionat de veterans, experts i 
femení. 

Com a experts quedaren en primer Hoc Miquel 
Jonch i Manel Busquets. Com a veterans foren pri-
mer i segon Josep Sanchez i Ramon Roca i de les 
fémines la Srta. Marta Estrada i en segon Hoc la Srta. 
Gloria Aguado. 

Tenim entès que un any per les festes de 
l'Asoensió aquesta secció de ping-pong va teñir cura 
de posar en marxa un campionat del qual se'n va 
parlar molt? 

Quin fou el résultat d'aquest campionat? 

Dones després d'unes bones partidos en les quals 
no hi va faltar l'emocio i potser no molta brillantor en 
molts partits, la classificació final queda per aquest 
ordre: 

Campió Miquel Cano 
2n Alfons Ulldemolins 
3r Arià Icart 

Com acostuma a ser normal a l'agrupació la Junta 
Directiva celebra l'entrega deis trofeus enmig d'una 
gran germanor i amistat I a on no hi falten els discur-
sos i el cava per acompanyar les pastes. 

L'Ulldemolins donà les gracies en nom de tots els 
participants, perqué aquest esport no decaigui sinó 
que vagi a més. 

Ja hem dit abans que aquesta nova junta va entrar 
amb moltes ganes de fer coses i podem dir que va 
sortir tot rodó. Foren 8 equips els quals prengueren 
part per veure quin era el millón Al mateix temps 
també es jugava individual i per equips. Foren 
necessaris dos dies i quatre taules perqué les parti-
des tinguessin l'èxit desitjat. Com que en el local no 
teniem prou espai per actuar conjuntament ens tras-
Hadàrem a la sala d'actes de la Caixa Provincial de la 
Diputació que está ubicada a la Plaça Perpinyà. 

Em podries dir els résultats d'aquests campionats? 

Per equips la classificació va ser: 
Ir O.J.E.A 
2n O.J.E.B 
3r Agrupació Excursionista 
4a Penya Cunitu 
5é Casino Club de Ritme.. 

Els socis que representaren a l'agrupació foren en 
Manel Busquets i en Miquel Jonch. 

Ja entrant en termes tècnica i potser humans i tot, 
i com no, esportius, hi ha gent que el tennis de taula 
el considera un joc una mica "tou", que ens pot dir 
això? 

La resposta d'aquesta pregunta que em fa, d'en-
trada li diria que els que així pensen están equivo-
cats. Està dar que de seguida hauríem de suggerir 
que gairebé tots els esports competitius es basen en 
el comportament deis jugadors. Si els que s'enfron-
ten i posen tot el seu saber i les ganes necessàries 
per adjudicar-se la partida, estem davant d'un esport 
de concentració i els reflexos són importants, dones 
hem de pensar que la pilota circula a una velocitat de 
dos-cents metros per minut. 

Per acabar no em resta més que donar les grades 
al Sr. Esteve Mogas que ens ha servit de pont entre 
la fundació de la secció de tennis de taula a 
l'Agrupadó i Tactual. 

Es Verität que eis veterans no descansaven i s'a-
puntaven a tot el qué sortis? 
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